
Zápis ze zasedání ZMČ Brno-Útěchov konaného dne 11. listopadu 2020 

ve sportovním centru MČ Brno-Útěchov, Adamovská 26, 644 00 Brno 

 

Navržený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Rozpočtová opatření č. 5/2020, 6/2020, 7/2020 a 8/2020 

4. Vyjádření městské části k vyhláškám o spádových obvodech MŠ a ZŠ 

5. Smlouva s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o zajištění výkonu přenesené působnosti –  

    - projednávání přestupků 

6. Plnění úkolů 

7. Různé, diskuse, závěr 

 

1. Zahájení  

 

Zasedání ZMČ zahájil a řídil starosta městské části Brno-Útěchov PhDr. Zdeněk Drahoš. 

 

Zahájení v 17.04 hodin. 

 

Při zahájení přítomno 6 členů ZMČ. Omluvena JUDr. Šárka Cechová. 

 

Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Přítomen tajemník ÚMČ Brno-Útěchov PaedDr. Ladislav Filipi.  

 

Zapisovatelem určil starosta tajemníka PaedDr. Ladislava Filipiho. 

 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni pí Miroslava Meluzínová a RNDr. Luděk Zahradníček.  

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

2. Schválení programu 

 

Navržený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Rozpočtová opatření č. 5/2020, 6/2020, 7/2020 a 8/2020 

4. Vyjádření městské části k vyhláškám o spádových obvodech MŠ a ZŠ 

5. Smlouva s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o zajištění výkonu přenesené působnosti –  

    - projednávání přestupků 

6. Plnění úkolů 



7. Různé, diskuse, závěr 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

Schválený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Rozpočtová opatření č. 5/2020, 6/2020, 7/2020 a 8/2020 

4. Vyjádření městské části k vyhláškám o spádových obvodech MŠ a ZŠ 

5. Smlouva s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o zajištění výkonu přenesené působnosti –  

    - projednávání přestupků 

6. Plnění úkolů 

7. Různé, diskuse, závěr 

 

 

3. Rozpočtová opatření č. 5/2020, 6/2020, 7/2020 a 8/2020 

 

Zprávu zpracovala účetní Jitka Koldovská a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí rozpočtová opatření č. 5/2020, 6/2020 a 7/2020 

 

schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2020 

 
Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

4. Vyjádření městské části k vyhláškám o spádových obvodech MŠ a ZŠ 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

nenavrhuje žádné změny ve vyhláškách č. 1/2020 a 2/2020 o spádových obvodech MŠ a ZŠ 

 

ukládá starostovi sdělit usnesení ZMČ Odboru školství, mládeže a tělovýchovy Magistrátu 

města Brna  

 



termín: do 30. 11. 2020 

odpovídá: starosta 

úkol č. 4/11. 11. 2020 

 
Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

5. Smlouva s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o zajištění výkonu přenesené působnosti – 

projednávání přestupků 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

V rozpravě vystoupili Ing. arch. Zdeněk Bureš a RNDr. Luděk Zahradníček. Ing. arch. Bureš 

uvedl, že pro naši městskou část vykonává státní správu městská část Brno-Královo Pole, a 

otázal se, zda je pevně určena městská část, která pro druhou městskou část tuto správu bude 

vykonávat. Tajemník PaedDr. Ladislav Filipi odpověděl, že taková městská část určena není, 

záleží na dohodě městských částí, případně takovou městskou část určí na základě žádosti 

město Brno. 

RNDr. Zahradníček se zeptal, v čem se liší nyní předkládaná smlouva od té, již zastupitelstvo 

schvalovalo v červnu letošního roku. Tajemník PaedDr. Ladislav Filipi odpověděl, se mění 

termín zahájení výkonu přenesené působnosti z 1. 7. 2020 na 1. 1. 2021, neboť Rada města 

Brna rozhodla, že všechny změny Statutu města Brna bude projednávat až v říjnu letošního 

roku. Původně měla být změna, o kterou naše městská část žádala, projednána již v červnu 

letošního roku. Nyní už Zastupitelstvo města Brna potřebnou změnu schválilo - jedná se o 

změnu Přílohy č. 2 Statutu – předloženou smlouvu je tedy možno schválit a uzavřít.  

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

1. ruší své usnesení přijaté na zasedání dne 17. 6. 2020, které znělo:  

 

ZMČ Brno-Útěchov  

 

schvaluje smlouvu s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o výkonu přenesené působnosti na 

úseku vnitřních věcí při projednávání přestupků v 1. stupni 

 

pověřuje starostu jejím podpisem 

 

termín: po schválení příslušné změny Statutu města Brna Zastupitelstvem města Brna 

odpovídá: starosta 

úkol č. 8/17. 6. 2020  

 

2. schvaluje smlouvu s MČ Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o výkonu přenesené působnosti na 

úseku vnitřních věcí při projednávání přestupků v 1. stupni 

 



pověřuje starostu jejím podpisem 

 

termín: 30. 11. 2020 

odpovídá: starosta 

úkol č. 5/11. 11. 2020  

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 

6. Plnění úkolů 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

bere na vědomí plnění úkolů č. 8/17. 6. 2020, 3/16. 9. 2020, 4/16. 9. 2020, 5/16. 9. 2020, 6/16. 

9. 2020, 7/16. 9. 2020, 8/16. 9. 2020 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

7. Různé, diskuse, závěr 

  

Starosta informoval členy ZMČ o jednání s Dopravním podnikem města Brna o jízdním řádu 

autobusů. 

 

RNDr. Luděk Zahradníček a pí Miroslava Meluzínová sdělili své zkušenosti se stávající situací 

v provozu autobusů MHD. 

 

Mgr. Klára Pelánková se zeptala na umístění kontejnerů na sklo. Starosta odpověděl, že 

Odboru životního prostředí Magistrátu města Brna byla navržena dvě stanoviště – u 

sportovního centra a na křižovatce Adamovská-Sojčí. 

 

Starosta dále informoval členy ZMČ o jednání o návrhu nového územního plánu. Sdělil, že 

Kancelář hlavního architekta města Brna vyšla v naprosté většině požadavků městské části 

vstříc, pouze Ministerstvo životního prostředí ČR požaduje zachování určité zeleně. Zůstane 

též zachována rezerva pro občanskou vybavenost – školství. 

 

Ing. arch. Zdeněk Bureš upozornil, že stávající navržená výšková úroveň zástavby činí pro celou 

naši městskou část 7 metrů, což na řadě míst nedostačuje – tuto úroveň přesahuje i stávající 

zástavba. Je tedy třeba zmíněnou úroveň zástavby přizpůsobit výšce již existujících staveb 

v jednotlivých lokalitách. 



 

 

Zasedání ZMČ Brno-Útěchov dne 11. 11. 2020 ukončil starosta v 17.35 hodin. 

 

 

 

 

V Brně dne 16. 11. 2020 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                ……………………………….. 

                                                                                                                                 PhDr. Zdeněk Drahoš 

                                                                                                                                            starosta 

 

 

 

 

                                                                                                                              

…………………………………….                                                                               ………………………………………                                                                                                                                                                

Miroslava Meluzínová                                                                                  RNDr. Luděk Zahradníček 

 

 

 

Přílohy: 

1x svolánka 

1x presenční listina 

1x zápis  

1x návrh usnesení 
1x plnění úkolů 


